
Pytanie:  
 
Dzień dobry, 
Dlaczego nie było na stronie gminy żadnej informacji na temat chlorowania wody z ujęcia w 
Letnicy? Chlor jest tak intensywny w momencie kąpieli mojego dziecka z raną otwartą dziecko 
mówiło, że go boli i szczypie. Mało tego po napuszczeniu wody do wanny w mieszkaniu śmierdzi 
chlorem jak 10 lat temu na basenie. 
Pozdrawiam  
 
 

 
Odpowiedź: 
 
Zakład Usług Komunalnych poinformował mnie, że 11.01.2019 r. wykonywane były drobne prace 
naprawcze przy pompach w hydroforni w Letnicy. Podczas tego typu prac wykonywana jest 
standardowa procedura dezynfekcji urządzeń roztworem podchlorynu sodu. 
Możliwe jest, że przy ww. czynnościach niewielka dawka podchlorynu może dostać się do sieci, 
jednakże nie jest to dawka szkodliwa. Dotychczas mieszkańcy nie zgłaszali nam, aby procedury 
dezynfekcji urządzeń miały bezpośredni wpływ na jakość wody w poszczególnych domostwach. 
Zwracam się z prośbą, aby informacje o wszelkich awariach i nieprawidłowościach precyzować 
(konkretne ulice, numery domów, miejscowości). Ujęcie w Letnicy zaopatruje w wodę cztery 
miejscowości, a jest to jedyny sygnał jaki otrzymaliśmy. 
Prosimy również o telefoniczne zgłaszanie zauważonych awarii bezpośrednio konserwatorowi 
gminnej sieci, w celu bezzwłocznego reagowania na podobne sytuacje. Numer konserwatora: 
695-933-071.   
 
 

 
                                                                                                           Pozdrawiam 
                                                                                                           Krzysztof Stefański 
                                                                                                           Wójt Gminy Świdnica 

 


